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Choć Simon Kjaer nie jest już częścią defensywy Giallorossich, nie można

oprzeć się wrażeniu, że obecni gracze Romy nie grają wcale lepiej w

porównaniu do Duńczyka, który tamten sezon mógł uznać za nieudany.

Dziś wieczorem dojdzie do pojedynku drużyn, w których barwach

występował Kjaer. W związku z tym portal 

tuttomercatoweb.com skontaktował się z graczem. 

 

- Należałoby zapytać Sabatiniego dlaczego odszedłem. Chciałbym zostać w zespole

Giallorossich i pomóc Romie rozwijać się i wygrywać.

 

Luis Enrique?

- Elegancki.

 

Dziś wieczorem Roma-Palermo. Komu kibicujesz?

- Obydwu drużynom.

 

To zbyt łatwe...

- Naprawdę. Śledzą ciągle wyniki Palermo i Romy, a także Midtjylland, mojego

pierwszego zespołu. W Palermo i w Romie zostawiłem serce, było pięknie.

 

Moment nie jest łatwy ani dla Romy ani dla Palermo.

- Obydwie drużyny wiele zmieniły, jednak się poprawią. Jestem pewien. Palermo i

Roma powstaną, posiadają potencjał, aby wspinać się w tabeli i osiągać znaczące

wyniki.
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